

Protokoll från sammanträde med styrelsen för
föreningen Prästhushamn den 19 augusti 2017 i
Prästhus kl. 11.30.
Styrelsemöte nr 2–17

Närvarande: Göran Lundgren, Ordförande (GL)
Bodil Svensson (BS)
Sören Wiksell (SW)
Ante Nilsson (AN)

Ej närvarande
Micael Bergman (MB)

§ 1

Mötet öppnas & fastställande av agendan Göran Lundgren hälsade deltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. Agendan fastställdes därefter.

§ 2

Val av mötets ordförande GL valdes till mötets ordförande.

§ 3

Val av mötets protokollförare Ante Nilsson valdes till att föra protokoll

§ 4

Val av justerare Sören Wiksell utsågs att jämte ordföranden justera mötets protokoll.

§ 5

Föregående protokoll Styrelseprotokoll 1 2017 gicks igenom. De punkter som speciellt noterades finns som separata punkter vid detta styrelsemöte varvid protokollet därefter lades till handlingarna.

§ 6

Årsmötesprotokoll 2017 Årsmötesprotokollet för 2017 gicks igenom och följande punkter noterades:

- Budget 2017 skall skickas till Micael B för att läggas upp på hemsidan.
- Vattenavgiften till våra vattenabonnenter utanför föreningen har inte höjts på denna sida Millennieskiftet, varvid styrelsen enades att föreslå årsmötet en höjning av denna avgift från 700 kr till 1 000 kr.

§ 7

Vattenprov 2017 Micael B har i mail rapporterat provsvaret från det vattenprov föreningen beslutade att genomföra. Provresultatet finns till sin helhet upplagt på föreningen hemsida. Sammanfattningsvis kan sägas att föreningens brunn har vatten av god (bästa) kvalitet. På kanslispenska uttrycks detta som tjänligt.

§ 8

Uppgörelse
Fortifikations-
verket

Styrelsens skrivelse till Fortifikationsverket med vårt krav på ekonomisk ersättning för verkets brukande av föreningens mark under vintern 2016/2017 ledde till en förhandling mellan ordföranden och Fortifikationsverket. GL lyckades väl i denna med slutresultatet att vägen grusades upp och saltades, samt en ekonomisk ersättning till föreningen om 40 000 kronor för verkets nyttjande av föreningen mark.

§ 9

Nästa möte

Inget datum föreslogs för nästa styrelsemöte. Styrelsen har löpande underhandskontakt och ordförande kallar till möte på förekommen anledning.

§ 10

Övriga frågor

Under punkten diskuterades det faktum att föreningen under 2018 kommer att fira 50-årsjubileum. Olika förslag för att fira detta jubileum diskuterades och styrelsen enades om att sondera möjligheten till att förgylla 2018 års laxfest med trevlig underhållning. Sören W kommer att sondera om Lars T Johansson har intresse/tid att närvara och underhålla.

Årets laxfest blev lyckad och evenemanget gick också ihop ekonomiskt. Styrelsen enades dock om att vi till nästa år skall vara tydlig med ett "sista-datum" för anmälan för att ge organisationskommittén den tid till förberedelse som krävs. Beslöts också att ungdomar över 15 år skall betala den avgift som respektive kuvert kostar.

§ 11

Mötets
avslutande

Ordföranden tackade styrelsen för mötet och detsamma avslutades.

Vid protokollet:

Ante Nilsson

Justeras:

Göran Lundgren

Sören Wiksell